
Hf. Samvirke – Bestyrelsesmøde 

Referat heldagsmøde d.17.2.24 

 

Have 119 har været forsøgt solgt over vinteren, dette er desværre ikke lykkedes- haven sættes nu til frit salg. 

 

Vandmåler: alle haver har meldt deres aflæsning, og nu mangler vi bare at taste alle haver ind i 

programmet. 

Udstyr og program er købt, så nu skal teknikken på plads så vi kan få gang i systemet. 

afregningsåret kommer til at følge sæsonen. Afledningsafgiften er steget. 

Til generalforsamlingen skal folk orienteres om 500 kr. aconto. 

Én fra bestyrelsen skal læres op i vandaflæsningssystemet af Robert, vi inviterer ham med til et 

bestyrelsesmøde så han kan orientere os. 

Vej/byggesager/andet: 

- Engblommevej har nu fået lappet hullet på vejen. 

- Der er én sag verserende om et drivhus, der afventes svar fra kredsen om fortolkninger på reglerne 

- Vi skal huske at få sat trafikspejl op. 

- Træfældning ved kollegiet - har været sat på hold over vinteren, vi afventer på o de kommer i gang 

snarest. 

- Den nye formand i kolonihaveforbundet ser en mærkesag i helårsbrug af kolonihaven. 

 

Økonomi: 

Regnskab gennemgås af kasserer og formand hos bogholderservice (Maibritt) d. 29/2. Herefter skal interne 

revisorer godkende regnskab, hvilket gerne skal være gjort 15/3 og kan fremlægges på generalforsamlingen i 
april. 

 

Bogholderiservice: 

Niveauet er under al kritik, der laves fejl og det forårsager utroligt meget dobbeltarbejde.  

 

Salg af huse: 

Der forslås at havesalg skal varetages af andre end os, det opleves at det efterhånden er blevet for juridisk. 

Bestyrelsen undersøger mulighederne.  

Generalforsamling 2024: 

- Dato 24. april kl.18.30 (bestyrelsen møder ind kl.17.30) Mille har ikke mulighed for at deltage 

- Indkaldelser skal være ude senest 14 dage før - Tina vil godt stå for indkaldelse sammen med Peter 



- Der er kommet nogle forslag som vi tager op til næste bestyrelsesmøde 

- Kenneth kontakter Linda (referent) og Tom (dirigent) 

- På valg: John, Sølvi (genopstiller men ikke som kassér), Klaus, Mille, Peter, Helle, Tina,  

Frank er ikke på valg men trækker sig. 

- Bintha vil gerne stille op som kassér  

-  

 

 

Kommende sæson: 

Lågen åbnes weekenden 23.-24.marts 

- Der informeres om wc/badåbning på hjemmeside og sedler i skabe.  

- Sæsonen lukker d.27.10.24 

Mille sørger for at tage kontakt til rengøring samt bestilling af hovedrengøring inden sæsonstart i fælleshus, 

og bad/toilet/vaskeri. 

 

Fællesarbejde: 

Vi afprøver en ny model hvor haverne selv melder ind med hvilken af de 4 arbejdsdage de møder op til. 

12.Maj 9.juni 28.juli 1.September 

 

Gangudvalget: 

2.maj 4.juli 5.august 

Kontoråbning: 27.marts (Kenneth laver vagtskema) 

 

 

Arrangementer: 

24.marts- Markering af åbning for sæson 2024 

28.april: Børnearrangement faciliteret af børneudvalget. 

25.maj loppemarked på festpladsen 

September: høstfest 

Danmarks kampe i EM bliver vist i fælleshuset: 16.juni + 20.juni + 25.juni 

 

Opskrivning på venteliste: 



30.+ 31.marts 

 

 

Bestyrelsesmøder: 

Rammerne ændres og bestyrelsen mødes derfor hver 4. onsdag mellem 19-21 dog møder bestyrelsen til 

første bestyrelsesmøde d.20.marts kl.17 

10.april 1.maj 29.maj 26.juni 24.juli 21.august 18.september 

 

 

 

 

Andet: 

- Frank vil gerne være frivillig på fællesarbejdstjansen 

- Kan vi undersøge om vi har nogle handlemuligheder ift. Forladte haver. 

- Lejekontrakten skal tjekkes op om den er opdateret på hjemmeside/kontor 

- 8.marts skal der besked ud om åbning af sæson/kontoråbning/skrald/generalforsamling. 


